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Z Á P I S  č. 1/2024 
 

Komise místní části Lužkovice, ze dne 13. 3. 2024 
 

 
KMČ přítomni: Ing. Lucie Kopcová, Ing. Tomáš Ušela, Jiří Jurčák, Miroslav Albert, Petr Šebesta,  

Richard Hvozdenský, Ing. arch. Ivan Havlíček, Ing. Jiří Přemyslovský, Radim Masařík, 
Tomáš Richter, Ing. Rudolf Babík 

 
Tajemník:  Zdeněk Richter 

_________________________________________________________________________________ 
 

1. Úvod + program 
2. Rozvrh jednání komise místní části pro rok 2024 
3. Termíny akcí v Lužkovicích 
4. Priority podrobně – stav a úkoly plynoucí z jednání komise 
5. Rozdělení částky na podporu kulturně-společenských aktivit 
6. Vyčlenění částek z rozpočtu na další akce 
7. Další požadavky plynoucí z jednání komise 
8. Závěr 
 

1. Úvod + program 

Paní Kopcová přivítala všechny přítomné. Komise se sešla v plném počtu 11 členů, je usnášeníschopná. 

Program jednání: termíny a rozvrh dalších jednání komise, nový statut komisí a seznámení se změnami, 
termíny akcí v Lužkovicích, priority vyúčtování 2023 a priority pro rok 2024, další podněty a náměty. 

 

2. Rozvrh jednání komise místní části pro rok 2024 

Předsedkyně navrhla jednání jedenkrát za kvartál. Termíny budou vyvěšeny ve vývěskách s informací 
občanům, pokud mají návrhy a body na další jednání. 

1. 13. 3. 2024 středa 

2. 13. 6. 2024 čtvrtek 

3. 12. 9. 2024 čtvrtek 

4. 14. 11. 2024 čtvrtek 

 

3. Termíny akcí v Lužkovicích 

4. 5. 2024    SDH Lužkovice, stavění májky + pálení čarodějnic 

1. 6. 2024   SDH Lužkovice, kácení májky 

29. 6. 2024   FK Lužkovice, dětský den 

26. 7. – 27. 7. 2024  FK Lužkovice, pivní slavnosti 

19. 10. 2024  SDH Lužkovice, hody + vodění berana 

Prosinec    KMČ, rozsvěcování vánočního stromu + Mikulášská nadílka dětem 

 

4. Priority podrobně – stav a úkoly plynoucí z jednání komise 

Multifunkční objekt 
Lužkovice 

KMČ: 13. 3. 2024 – stav 
Uzavření stávající budovy po volbách. V létě mimo provoz.  
Prozatím bez finančního odhadu akce. 
KMČ: 8. 11. 2023 
Organizace schůzky za účasti p. Chalánka (MMZ), p. Krajíčka 
(NMZ) ohledně aktuální situace. Prosíme o termín.  
KMČ 14. 9. 2023 
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Je vypracován návrh podoby domu. Aktuálně komise na tuto 
prioritu nevyčleňuje žádné finanční prostředky. 
KMČ 21. 3. 2023 
O aktuální situaci požadujeme informace po Nemovitostech města 
Zlína (p. Krajíček).  
Aktuálně komise na tuto prioritu nevyčleňuje žádné finanční 
prostředky. 
KMČ 3. 11. 2022 
Dle posledního jednání byly vyčleněny finanční prostředky na 
vypracování PD. Bylo dohodnuto vypracování stavebního posudku 
budovy. KMČ dosud neobdržela výslednou zprávu ani aktuální 
informace k dění kolem PD. Žádáme o informace k aktuálnímu 
stavu. 

Rekonstrukce komunikace 
Zádědina – Zahrady - 
Sádek 

KMČ 13. 3. 2024 – stav 
Obdrželi jsme situační studii I. etapy rekonstrukce. S materiálem 
jsme dosud seznámeni nebyli. S aktuálním návrhem komise 
nesouhlasí a požaduje osobní jednání s MMZ nad řešeným 
zpracováním. Navrhujeme etapu zkrátit před křižovatku, která je 
v návrhu řešena nevhodně, vzhledem k využívání prostoru pro 
svozy odpadu a navrhované zúžení by toto neumožnilo. Zbytek 
etap pak řešit formou oprav. Finální odhad ceny je zatím neznámý. 
KMČ 8. 11. 2023 
Stav beze změny. Čekáme na zpracování PD k první etapě. 
KMČ 14. 9. 2023 
Probíhá zpracování PD k první etapě; dokončení PD v roce 2024. 
Realizace v r. 2024/2025. Finanční odhad realizace I. Etapy 2mil. 
Kč. Požadujeme aktuální poslední verzi dokumentace. 
KMČ 21. 3. 2023 
Komisi byl představen návrh MMZ na spolufinancování akce ve výši 
50%. Předpokládaný finanční odhad 2mil. činí 1mil Kč z rozpočtu 
obce. Částku považujeme za neadekvátní s ohledem k tomu, že je 
to více než náš celý roční rozpočet. 
Navrhujeme akci zařadit mezi investiční akce města Zlína. 
Navrhujeme podílet se na celé rekonstrukci částkou cca 20% 
z celkové pracnosti. 
Komise schvaluje 8hlasy vyčlenění částky 150.000Kč na 
vypracování PD na 1. etapu. Do 1 etapy řadíme i křižovatku ulic 
Rovinka – Zádědina – Sádek. 
KMČ 3. 11. 2022 
KMČ se dohodla na etapizaci rekonstrukce uvedených ulic. Ve fázi 
1 řešíme rekonstrukci ulice Sádek a část ulice Zádědina (příjezd 
z hlavní komunikace Hvozdenská, tj. část ulice Zádědina). 
Požadujeme návrh i financování etapizovat, v první fázi řešit pouze 
část ulice Zádědina a Sádek. Do návrhu zapracovat chodník pro 
pěší v příjezdové komunikaci z hlavní silnice (časté příchody na 
zastávku trolejbusu, hustší provoz, zúžení komunikace). 
Současně nás zajímá i možnost financování mimo rozpočet komise. 
V posledních 3 letech nebyla provedena žádná stavební realizace, 
nebyla zrealizována žádná z hlavních priorit. Lužkovice budou 
navíc aktuálně zatížené větší průjezdností kvůli opravám na 
Příluku. Roste místní zástavba. 

Dokončení návsi, točny 
MHD, 1/2020 

KMČ 13. 3. 2024 – není v prioritách 
 
KMČ 8. 11. 2023 
Stav beze změny. 
KMČ 14. 9. 2023 
Aktuálně komise na tuto prioritu nevyčleňuje žádné finanční 
prostředky. Prosíme posunout v prioritách níže. 
KMČ 21. 3. 2023 
Aktuálně komise na tuto prioritu nevyčleňuje žádné finanční 
prostředky. 
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Chodník na hřišti KMČ 13. 3. 2024 – stav 
Probíhá reklamace. Aktuálně stav nevyhovující (kaluže). 
KMČ 8. 11. 2023 
Prověřit výslednou realizaci. Zda uzavíráme, či se bude řešit 
reklamace. Více info p. Jurčák. 
KMČ 14. 9. 2023 
Realizováno – realizace 169.400 Kč 
KMČ 21. 3. 2023 
p. Jurčák představil dvě varianty. Varianta bez stavebního povolení, 
strhne se travní povrch a umístí se podsyp, plus broušená živice. 
Hrozí zvlnění. Cca 120tisíc. 
Druhou variantou je zhutněný cyklostezkový povrch. Cca 170tisíc. 
Komise schvaluje 8hlasy vyčlenit 170.000 na zbudování chodníku 
na hřišti. 
KMČ 3. 11. 2022 
KMČ požaduje prověřit možnost zbudovat chodník pro pěší v areálu 
hřiště, na obecním pozemku (aktuální vyšlapaný travní porost, 
často rozbahněný, nicméně často využívaný). 

Oprava ostrůvku na návsi, 
oprava komunikace za 
točnou trolejbusu 

KMČ 13. 3. 2024 - stav 
Stále trvá. Neznáme stav. 
KMČ 8. 11. 2023 – stav 
Beze změny. 
KMČ 14. 9. 2023 
Neznáme aktuální stav. 
KMČ 21. 3. 2023 
Komise požaduje rozpad ceny (oprava ostrůvku, oprava 
komunikace za točnou). 
KMČ 3. 11. 2022 
KMČ požaduje opravu ostrůvku na návsi, propadlá dlažba. Více 
informací podá kancelář místní části. 

KMČ požaduje opravu komunikace za točnou trolejbusu, před 
kanceláří místní části (stékající voda). Více informací podá kancelář 
místní části. 

Vánoční osvětlení - služby KMČ 13. 3. 2024 – stav 
S ohledem na uzavření stávající budovy kanceláře místní části 
bude letošní vánoční rozsvěcení stromu muset proběhnout jinde. 
Řešíme znovu osvětlení stromu u hasičské zbrojnice. Komise 
vyčleňuje částku 50 000 Kč na služby spojené s vánočním 
osvětlením 
Hlasování: 11 členů souhlasí - schváleno 
KMČ 8. 11. 2023 
Nabídka na instalaci vánočního osvětlení u zbrojnice je vysoká. 
Vzhledem k tomu, že na návsi je již nový strom, řešme osvětlení 
tohoto. Viz samostatný boč. č. 2 tohoto zápisu. 
KMČ 14. 9. 2023 
Požadujeme instalovat vánoční osvětlení na strom u hasičské 
zbrojnice. Jako náhradu za odstraněný strom na návsi. 
Komise schvaluje 8hlasy vyčlenit částku 7tis. Kč na dokrytí 
vánočního osvětlení. 
S ohledem na kácení stromu na návsi se zvažuje varianta osvětlit 
strom u hasičské zbrojnice – dohoda nad tímto zatím odložena 
k projednání na některých z dalších jednání komise. 

 

5. Rozdělení částky na podporu kulturně-společenských aktivit 

105 000 Kč, 10% z přidělené roční částky: 
Myslivci               10 000  Kč  FK Lužkovice      20 000 Kč 
SDH Lužkovice   20 000 Kč  Senioři                10 000 Kč 
SZZL                   15 000  Kč  Komise                30 000 Kč 
Hlasování: všichni členové pro – schváleno 
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6. Vyčlenění částek z rozpočtu na další akce 

 
Komise dále vyčleňuje: 
Provozní výdaje OMZ: 25 000 Kč 
Provozní výdaje KMČ a výdaje členů: 10 000 Kč 
Vánoční osvětlení: 50 000 Kč 
Hlasování: všichni členové pro – schváleno 
 
Za FK Lužkovice (v komisi p. Jurčák, p. Masařík) návrh na zařazení do priorit a vyčlenění finančních 
prostředků pro opravu tribun u fotbalového hřiště a opravu lavic v prostorách hřiště. Navrhují vyčlenit částku 
100 000 Kč. 
Hlasování: všichni členové pro – schváleno 
 
Komise vyčleňuje finanční prostředky na opravu odtoku vody z pole kolem křížku u svaté trojice ve výši  
30 000 Kč. Při dešti voda stéká včetně bahna na hlavní komunikaci ul. Hvozdenská. 
Více informací podá kancelář místní části. 
Hlasování: všichni členové pro – schváleno 

 

7. Další požadavky plynoucí z jednání komise 

Komise žádá o vyčištění odtoku vody a záchytné nádrže na novinovém potoku. Směr ulice Šefranice. 

Komise žádá o možnost umístit plakátový sloup pro lepení plakátů a kulturních akcí. Městské vývěsky jsou 
nedostatečné. Navrhujeme umístit místo sirény naproti hasičské zbrojnice, konec cyklostezky u mostu.  

Komise žádá o odstranění popelnice na oděvy v prostoru vytvořeném pro nádoby na tříděný odpad u 
hasičské zbrojnice. Opakovaně řešíme nepořádek, prostor byl dimenzován pro určitý počet nádob, nádobu 
soukromého vlastníka pro oděvy nepožadujeme. Náhradní místo nemáme. V obci probíhají pravidelné 
hromadné svozy odpadu.  

Komise požaduje informace k aktuálnímu záměru dobudování cyklostezky přes Lužkovice a ke změně 
územního plánu D10, D11 – vymezení pozemku parc. č. 1612 a 238/1 v k.ú. Lužkovice jako návrhové plochy 
pro cyklostezku. Bylo diskutováno i na setkání s primátorem. Komise podala připomínku, připomínku 
podávalo i Povodí Moravy. Na připomínku jsme odpověď nedostali.  

Na dotaz pana Fabiána (cyklokoordinátor), zda požadujeme umístit další stanici pro sdílená kola – 
nepožadujeme. 

 

8. Závěr 

 

Termín příštího jednání komise byl stanoven na 13. 6. 2024 (v případě potřeby může být změněn). 
V Lužkovicích dne 10. 11. 2023 
 
 
Zapsala: Ing. Lucie Kopcová, předsedkyně Komise místní části Lužkovice 


